2020 edition of the NBHC's Primary Health Survey

Who better to tell us

about the N.B. health

system than those
who use it?

The New Brunswick Health To monitor the health In 2020, we are conducting a
Council (NBHC) is the system's performance, we telephone survey of all New
province's independent, need to speak directly tothe  Brunswick about primary
citizen-focused organization ~ people whouseit-you,your  health. By answering some
that monitors the health friends and your family. simple questions, you can
system, reports to the public, ~ Gathering everyone's help make our health system
and makes recommendations  experiences helps us tomake better forall.

onways to improve. good recommendations.

@ If you are called, please answer and share your experience with us

. . . . . . . r
For more information, please visit: o° f New Brunswick | Conseil de la santé
nbhc.ca/primary-health-survey " " Health Council | du Nouveau-Brunswick




L'edition 2020 du Sondage sur la sante primaire du CSNB

Qui de mieux pour nous parler
du systeme de sante
duN.-B. que les gens

qui l'utilisent?

Le Conseil de la sante du Surveiller le rendement du En 2020, nous menons un
Nouveau-Brunswick (CSNB)  systéme de santé signifie sondage teléphonique
est l'organisme que l'on doit parlerauxgens  partout au Nouveau-
independant, axe sur les quil'utilisent, comme vous, Brunswick au sujetde la
citoyens, quisurveille le vos amis et votre famille. sante primaire. En
systeme de santeg, fait Recueillir les expériencesde  répondant a quelques
rapport au public, et formule  tout le monde nous aide a simples questions, vous
des recommandations sur faire de bonnes pouvez aider a ameliorer
les moyens de l'améliorer. recommandations. notre systeme de sante.

@ Sil'on vous appelle, repondez pour nous faire part de votre expérience

Pour plus de renseignements, visitez: o° ft New Brunswick | Conseil de la santé
csnb.ca/sondage-sur-la-sante-primaire " " Health Council | du Nouveau-Brunswick




